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نماد ناکارآمدی برجام 

خانواده جان باختگان 

پنجاه بار 

تحلیل کیهان 

تجمع و »بست نشینی« ایثارگران 

رامبدِ جوان

با دوچرخه 

به مجلس احضار می شوید

یک استکان چای ضرغامی 

رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور به مناسبت سالگرد شهادت دکتر 
فخــری زاده در پیامی تأکید کرد: ترور فخری زاده نتیجه سیاســت لبخند به 
دشمن بود. در پیام سردار غلامرضا جلالی آمده است: یک سال از به شهادت 
رسیدن یکی از فرزندان شایسته انقلاب، که دست جنایتکار استکبار جهانی 
برای ضربه زدن به حرکت و جهاد علمی کشور وی را آماج قرار داد می گذرد. 
حرکت علمی وی در راستای اقتدار آفرینی، تمدن سازی و نوآوری در خدمت 
مردم، همچون خاری در چشم استکبار و به شهادت رساندنش مهر تأییدی بر 
خباثت و ددمنشی دشمنان جمهوری اسلامی ایران بود که بار دیگر نیت شوم 
آنان را برملا کرد. ترور شــهید فخری زاده، نماد ناکارآمدی برجام و سیاست 

لبخند به دشمن است.

وکیل برخی از خانواده های جان باختگان ســانحه هواپیمای اوکراینی 
گفت، کیفرخواست چهار نفر را قتل غیرعمد و بقیه را سهل انگاری در انجام 
وظیفه خوانده اســت، در حالی که اگر برای چهار نفر اول قتل عمد در نظر 
گرفته شوند، بقیه معاونت در قتل عمد حساب می شوند. سیدمحمود علیزاده 
طباطبایی درباره دومین جلسه این دادگاه گفت: در کیفرخواست برای چهار 
متهم اول پرونده، عنوان »قتل غیرعمد« طرح شده که خانواده ها نسبت به این 
مساله اعتراض دارند و خواستار طرح مساله قتل عمد هستند. علیزاده طباطبایی 
درباره اســتدلال این خانواده ها مبنی بر لزوم تغییر عنوان قتل غیرعمد به قتل 
عمد در کیفرخواست تصریح کرد: در پرونده های محیط  زیستی می بینیم که 
محیط بانان که توسط شکارچیان مورد تهدید قرار گرفتند و از نظر قانونی حق 
تیرانــدازی هم دارند ـ اما بایــد از کمر به پایین تیراندازی کنند ـ در صورت 
درگیری و تیراندازی برایشان قتل عمد در نظر گرفته شده و محکوم به قصاص 

شدند، ولی در این پرونده قانون تصریح دارد که حق شلیک نداشتند.

رئیس شورای اسلامی شهر یزد در آغاز بیست و هشتمین جلسه علنی 
شــورای اسلامی شهر یزد با اشــاره به خسارت های چندین باره به خط آب 
انتقالی به اســتان، بیانیه شورای شهر را در خصوص تخریب های خط انتقال 
آشــامیدنی به یزد قرائت کرد. »غلامحسین دشتی« اظهار کرد: »قریب پنجاه 
مرتبه اســت که خطوط انتقال آب آشــامیدنی به استان یزد بی اعتنا به قوانین 
رســمی و توافقــات ملی مورد تعرض قرار می گیرد. تخریب خســارت بار 
روز های گذشته در حالی صورت گرفت که کشاورزان محترم استان اصفهان 
با مســئولین کشــور و استان خود در حل مشکل به توافق رسیده و خبر آن از 

رسانه ملی منتشر شد.

کیهان نوشــت: پس از گذشــت دو هفته از اعتراضات کشــاورزان در 
بستر زاینده رود، معترضان اصفهانی با شنیدن وعده های مسئولان کشوری و 
استانی مبنی بر مساله کم آبی و تعیین تکلیف وضعیت کشت پاییزه، پنج شنبه 
گذشــته با صدور بیانه ای به تجمع خود پایان دادند. هنوز ســاعاتی از اعلام 
پایان اعتراضات کشــاورزان و توافق صورت گرفته با مسئولان نگذشته بود 
که تجمعات متفاوتی در بســتر زاینده رود شــکل گرفت؛ تجمعاتی که رنگ 
و بوی خشــونت داشت و تیپ سازمان دهی شــده اعتراضات و شعار های 
ساختارشکنانه و حمله به حافظان نظم و امنیت و تخریب اموال عمومی، حاکی 
از آن بود که ضدانقلاب وارد میدان شده و هدایت اراذل اجاره ای و گروه هایی 
از اشــرار را به دست گرفته است. هرچند اعتراضات کشاورزان پایان یافت، 
مسئولان قول همکاری دادند. بار ها گزارش های خبری در صداوسیمای استان 
و ملی در مورد مطالبات و اعتراضات پخش شد و درنهایت مردم آگاه اصفهان 
و نیروی انتظامی مانع پیشــروی آشوبگران شدند، اما اغتشاشات روز جمعه 
زاینده رود نشــان داد که برای ضدانقلاب و رســانه های معاند و اپوزیسیون 

یک چیز مهم است؛ »مذاکرات وین«! 

دفتر مرکزی بنیاد شهید شاهد تجمع جمعی از ایثارگران مشمول ماده ۳۸ 
)جانبازان و آزادگانی که در هیچ یک نهادی استخدام نشده اند و از بنیاد شهید 
حقوق دریافت می کنند( است که خواستار پرداخت معوقاتشان هستند. این 
معوقات به حدود ۶۵۰ میلیارد تومان می رسد.گروهی از جانبازان و ایثارگران 
مشمول ماده ۳۸ قانون جامع ایثارگری در اعتراض به پرداخت نشدن معوقات 
و مطالباتشان از صبح روز شنبه ۶ آذرماه در مقابل ساختمان مرکزی بنیاد شهید 

و امور ایثارگران تجمع کردند.

مهســا بهادری، روزنامه نگار در یادداشــتی که خبرآنلاین منتشر کرد، 
از ویدیوی پرحاشــیه تبلیغاتی رامبد جوان انتقاد کرد و نوشت: آقای جوان، 
زندگی ما با زندگی شما خیلی فرق دارد. شما می گویید هزینه هایت زیاد شده؟ 
غر نزن! به جایش رژیم بگیر. آن هایی که پوست و استخوانند چه کنند؟ کاش 
می دانستید که هزینه ها و درآمدها چگونه است. البته به نظر می رسد که جناب 
سعدی، هفت قرن پیش و زمانی که گفت »بر احوال آن مرد باید گریست، که 
دخلش بود نوزده، خرج بیست!« بهتر از شما در جریان وضعیت اقتصادی و 
درآمدی مردم قرار داشته، چون حداقل به جای پیشنهاد رژیم و بی دست و پا 

خواندن آن ها بر احوال شان می گریست.

آنه گنتر، نماینده پارلمان نیوزیلند، با احساس درد و نزدیک شدن زمان 
زایمان، سوار دوچرخه خود را برای وضع حمل به بیمارستان رساند؛ او یک 
ســاعت پس از رســیدن به بیمارستان، فرزند خود را به دنیا آورد.این نماینده 
٤١ ســاله پارلمان نیوزیلند که متولد آمریکاســت، یکی از حامیان استفاده از 

دوچرخه است.

بیــژن نوباوه وطــن نماینده تهران در مجلس گفت : بیش از ســی فیلم 
مســأله دار از کمیته شورای نمایش مجوز نمایش گرفته اند که در این فیلم ها 
ارزش های اخلاقی، انقلابی و ملی زیر سؤال رفته است.با وجود مخالفت ها، 
این فیلم ها در کمیته شورای نمایش مجوز گرفته اند؛ اما اگر این فیلم ها اکران 
شــوند، ما وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی را به مجلس فرا خواهیم خواند.این 
فیلم هــا در دولت قبل مجوز نمایــش گرفته اند و مجوز آنها مربوط به دولت 
فعلی نیســت.در این فیلم ها ارزش های اخلاقی، انقلابی و ملی ما زیر سوال 

رفته و مطمئنا اکران آن با واکنش عمومی مواجه خواهد شد.

ســیدعزت الله ضرغامی از دیدار با علی یونسی، وزیر اطلاعات دولت 
اصلاحات خبر داد و از کشــف شــبکه ای معارض با گردشگری ایران در آن 
مقطع زمانی سخن گفت.وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 
ادامه دیدارهایش با مقامات دولت های پیشین و حاضر، این بار با علی یونسی، 
وزیر اطلاعات دولت سیدمحمد خاتمی دیدار داشته است. او در توئیتر نوشته 
است: »یک استکان چای با آقای یونسی. وزیر اطلاعات دولت اصلاحات، به 
دلیل تجربیات سازمانی و مطالعات شخصی مشاور خوبی در حوزه مامویتی 
اســت.از کشف شبکه ای در دوران مسئولیتش می گفت که قرار بود نگذارند 

گردشگری در ایران به نتیجه برسد!«

اخبار ویژه ...

سه شنبه 9 آذر 2٤،1٤00 ربیع الثانی 1٤٤3 ،30 نوامبر 2021، شماره 3862، صفحه

محمد رضا باهنر: 

درباره دولت سیزدهم توقع بی جا ایجاد نکنیم

سرویس سیاســی- نایب رییس 
مجلس شــورای اســلامی که به منظور 
شرکت در صدو چهل و سومین اجلاس 
بین المجالس جهانی به مادرید سفر کرده 
است، گفت: مجلس آماده رفع موانع برای 
استفاده مطلوب از ظرفیت ایرانیان خارج 

از کشور است.
علی نیک زاد در دومین  روز ســفر 
خــود به مادرید با ایرانیان مقیم کشــور 
اســپانیا و تجار ایرانی دیــدار و و گفت 
وگویــی صمیمانــه پیرامون بررســی 
مشــکلات ایرانیان و همچنین بررســی ابعاد مختلف فعالیت های اقتصادی و 

فرهنگی میان ایران و اس پانیا داشت. 
در این دیدار که در محل سفارت ایران در مادرید برگزار شد، ابتدا تعدادی 
از ایرانیان مقیم از جمله فعالان حوزه های مختلف تجاری و گردشگری ضمن 
اشاره به برخی مشکلات از جمله نقل و انتقالات بانکی و محدودیت های جدید 
ایجاد شده از سوی گروه اقدام مالی، بسته شدن حساب ایرانیان، مشکلات پیش 
روی صادر کنندگان برای بازگرداندن ارز به سامانه نیما، قطع پروازهای مستقیم 
میان ایران و اسپانیا و اخذ گواهینامه های رانندگی، به بیان نقطه نظرات و دیدگاه 
های خود جهت بهبود هرچه بیشــتر ظرفیت ارزشمند هموطنان مقیم خارج از 

کشور در توسعه مناسبات دو کشور پرداختند.  
 نایب رییس مجلس شــورای اســلامی نیز در ادامه ضمن پاسخگویی به 
پرسش های آنان، برآمادگی کامل مجلس و سایر دستگاه های اجرایی ذیربط در 
ارائه راهکارهای تقنینی و اجرایی کشور برای رفع مشکلات و موانع و استفاده 

مطلوب از ظرفیت فراوان هموطنان مقیم خارج از کشور، تاکید کرد.

ســرویس سیاسی- هیات ایرانی شرکت کننده در اجلاس بین المجالس 
جهانی )IPU( در اعتراض به ســخنرانی نماینده رژیم صهیونیســتی، سالن 
محل برگزاری این نشست را ترک کرد. هیات ایرانی شرکت کننده در اجلاس 
بین المجالس جهانی )IPU( به ریاســت علی نیــک زاد نایب رییس مجلس 
شــورای اسلامی، هنگام ســخنرانی نماینده رژیم صهیونیستی، سالن اجلاس 

را ترک کرد. 
هیات ایرانی متشــکل از علی نیکزاد ثمرین نایب رییس مجلس شورای 
 ،)IPU( اســلامی، احمد نادری نماینده مردم تهران و رییس شورای اجرایی
مرتضــی آقاتهرانــی نماینده مردم تهران و رحیــم زارع نماینده مردم آباده در 
مجلس و عضو)IPU( برای شــرکت در یکصد و چهل و ســومین اجلاس 
بین المجالس جهانی از روز جمعه در مادرید پایتخت کشــور اســپانیا حضور 

دارند. 
نیکزاد در این اجلاس مواضع جمهوری اسلامی ایران در خصوص مسائل 
منطقــه، فرامنطقه ای و بین المللی و نقش پارلمان ها در ترویج مردم ســالاری، 
تحقــق اهداف صلح، افزایش تعاملات بین المللی و توســعه پایدار را تبیین و 
تشــریح کرد.شــعار این اجلاس، »اقدامات پارلمانی جهت ترویج و گسترش 

دموکراسی«است.

سرویس سیاسی- معــاون سیاسی 
وزیر کشــور شبهه افکنی ها درباره سابقه 
ایثارگری برخی استانداران را غیرمنصفانه 
و تبلیغات سیاســی برای تخریب دولت 
عنوان کرد و گفت: داشتن سابقه داوطلبانه 
رزمندگی و مقاومت در برابر هجوم رژیم 
بعثی صدامی، مدافعان را نظامی نمی کند. 
»محمدباقر خرمشاد«   درباره برخی 
ادعاهای مطرح شــده دربــاره انتخاب 
اســتانداران نظامی گفت: از ۳١ اســتان 
کشور، اســتانداران ۲۷ استان تعیین شده 
اســت که در این بین تعداد اســتانداران به اصطلاح نظامی از تعداد انگشتان یک 
دســت تجاوز نکرده و نخواهد کرد.وی با بیان اینکه خصوصیت مشــترک این 
عزیزان در میان انبوه نظامیان عزیز این کشــور، ســابقه و توفیقات افراد انتخاب 
شــده در ارائه خدمات عمومی، رونق دادن به تولید، مردمی و محبوب بودن در 
افکار عمومی منطقه خود بوده اســت، گفت: هدف هم استفاده هر چه بیشتر از 
این ظرفیت برای جهش در پیشرفت و خدمت رسانی به مردم آن منطقه و تامین 

نظر و رضایت مردم عزیز این استان ها بوده است.
معاون سیاسی وزیر کشور با یادآوری این موضوع که تقریباً به همین تعداد 
هم از اســتانداران، فرمانداران و مقامات دولت قبل در پست استانداری استفاده 
شده است و یا می شود؛ گفت: حداقل یک سوم استانداران منصوب شده هم از 
جوانان کشور هستند که در مسیر تحقق گام دوم ترسیم شده برای انقلاب عزیز 

اسلامی قرار دارند.
وی با بیان اینکه دغدغه اصلی وزارت کشور در جستجوی استانداران لایق؛ 
کارآمدی، رشد، پیشرفت، رفاه، آسایش و آرامش هرچه بیشتر برای مردم عزیز 
اســتان ها بوده اســت، گفت: امروز انتظار عموم جامعه از دولت تحول است که 
امیدواریم استانداران انتخاب شده بتوانند این مهم را محقق سازند.معاون سیاسی 
وزیر کشــور همچنین در پاسخ به این پرسش که گفته می شود تعداد دیگری از 
اســتانداران منصوب شــده نیز چون دارای سابقه بسیجی و آزادگی و جانبازی 
هستند پس نظامی اند؛ گفت: تمام ملت ها سرمایه های خود را ارج نهاده و آن ها 
را بر صدر می نشــانند. خرمشاد خاطرنشان کرد: در جنگ جهانی دوم میلیون ها 
داوطلب در مقابل تهاجم  فاشیســم هیتلری اســلحه به دست گرفته و مقاومت 
کردند. پس از جنگ، در زمان انتصاب این افراد وابسته به گروه های مقاومت در 
کشــورهای مختلف اروپایی و غیر اروپایی هیچ گاه و هیچ کس از آنها به عنوان 

نظامی و نظامیان یاد نکرد. 
به عبارتی نه تنها این ایفای نقش تاریخی را مانعی بر سر راه انتصاب آنها به 
مناصب مختلف نمی دیدند، بلکه به تلاش این کهنه سربازان  افتخار کرده و آنها 
را مقدم می داشتند و ملت ما هم تاکنون چنین بوده است.وی یادآور شد: طرح این 
گونه مسائل و شبهات بیشتر بزرگنمایی و تبلیغات رقبای سیاسی دولت با هدف 
تخریب آن محســوب می شود که البته چنین رویکردی جوانمردانه و منصفانه 
نیست، چرا که واقعیات و شواهد قابل مشاهده، آمار واقعی و هدف واقعی همان 

است که عرض کردم.
معاون وزیر کشــور با اشاره به اینکه داشــتن سابقه داوطلبانه رزمندگی و 
مقاومت در برابر هجوم رژیم بعثی صدامی مدافعان را نظامی نمی کند؛ گفت: در 
طول هشت سال دفاع مقدس،  دانش آموز، دانشجو، کارگر، کشاورز، کاسب و 
بازاری، صنعتکار و...این ســرزمین با گذراندن دو ماه آموزش نظامی، در مقابل 

این تجاوز سینه سپر کردند و این حضور آنها را نظامی نمی کند.

نیکزاد در دیدار با ایرانیان مقیم اسپانیا:

مجلس آماده رفع موانع برای 
استفاده از ظرفیت ایرانیان خارج از 

کشور است

هیات ایرانی به سخنرانی نماینده اسرائیل 
در اجلاس IPU اعتراض کرد

معاون سیاسی وزارت کشور:

هدف شبهه افکنی درباره استانداران 
تخریب دولت است

حضور در اجلاس اکو، حلقه تکمیل 
دیپلماسی اقتصادی دولت بوده است

ســرویس سیاســی- امانقلیچ 
شــادمهر اظهار داشت: پس از شرکت 
و سخنرانی آیت الله رییسی در اجلاس 
شــانگهای و عضویــت دائــم در این 
اجلاس در شهریور امسال، حضور در 
اجلاس اکو و نشست هایی که با برخی 
سران این کشورها داشت، به نوعی حلقه 
تکمیلی در دیپلماسی اقتصادی دولت 
بود که بــر نقش آفرینی منطقه ای ایران 

صحه گذاشت.

وی افزود: اراده دولت ســیزدهم 
همانگونــه که رییــس آن در تبلیغات 
انتخاباتی خــود اعلام کرد، توســعه 
روابــط اجتماعی، تجــاری، اقتصادی 
و دیپلماتیک با کشــورهای همســایه 
و منطقــه اســت که نمونه هــای آن را 
 در ۲ اجلاس شــانگهای و اکو شــاهد 

بودیم. 
شادمهر اضافه کرد: ایران با حضور 
موفق در این ۲ اجلاس، توانست نقش 

منطقه ای خود را ثابت کند ضمن اینکه 
کشورهای منطقه می دانند که نمی توانند 
نقش ارزنده ایــران را که به عنوان یک 
همکار اقتصادی شاخص مطرح است، 
در معادلات سیاسی و اقتصادی منطقه 

نادیده بگیرند.
 امانقلیچ شــادمهر نماینده 

مردم گنبدکاووس در مجلس
نماینــده مردم گنبــدکاووس در 
مجلس شــورای اســلامی ادامــه داد: 

ســازمان اکو ١۰ عضو و نزدیک به ۵۰۰ 
میلیــون نفر جمعیــت صرف مصرف 
کننده دارد که ۳۰۰ میلیون نفر آن در چند 
کشوری آسیای میانه مانند ترکمنستان، 
ازبکســتان، قزاقســتان و تاجیکستان 
سکونت دارند که منابع غنی زیرزمینی 
مانند نفــت و گاز دارند و از مراکز مهم 

تولید غلات و نهاده های دامی هستند.
وی گفــت: ایران با همکاری های 
صنعتــی، اقتصادی و تجــاری خود و 
با ارجحیت علمی کــه در منطقه دارد، 
می توانــد قدم های خوبی در توســعه 
روابط اقتصادی با این کشورها بردارد و 
بخش مهمی از حجم تجارت خود را به 

این کشورها اختصاص دهد.
شــادمهر افزود: توســعه روابط 
اجتماعــی و اقتصادی با کشــورهای 
همسایه و منطقه توسط دولت سیزدهم 
همچنیــن در راســتای ایفــای نقش 
منطقه ای ایران و کم اثر کردن و برچیدن 
تحریم هــای ظالمانه آمریکا علیه ایران 

موثر است.
وی تصریح کرد: دولت رییسی با 
حضور موفق در ۲ اجلاس شانگهای و 
اکو توانست اراده خود در توسعه روابط 
اقتصادی و دیپلماتیک با کشــورهای 

همسایه و منطقه را ثابت کند.

سرویس سیاســی- دبیــر کل 
جامعه اســلامی مهندســین با بیان 
اینکــه درباره دولت ســیزدهم توقع 
بی جا ایجاد نکنیم، گفت: کسانی که 
به تبلیغات غلو شــده درباره دولت 
سیزدهم دامن می زدند کار نادرستی 
می کننــد چرا که ایجــاد توقع بی جا 
مضر اســت؛ ما توقع نداریم همه چیز 

ناگهانی حل شود.
محمدرضــا باهنر در نشســت 
ماهانه جامعه اســلامی مهندسین که 
با حضور ســعید محمد دبیر شورای 
عالی مناطق آزاد برگزار شــد، اظهار 
کــرد: تحریم هــا  نقــش موثری در 
شرایط کنونی کشــور دارند. برخی 
مســائل مثل تحریم هــا از اختیار ما 
خارج اســت ولی ما باید با اقتدار در 
مقابل آنها بایستیم و عمل کنیم؛ ما امید 
داریم دولت ســیزدهم بتواند قطارها 
را روی ریل اصلی و به مسیر درست 

برگرداند.
وی با اشاره به اینکه نباید درباره 
دولت ســیزدهم توقع و تبلیغ بی جا 

ایجاد کنیم، تصریح کرد: کســانی که 
به تبلیغات غلو شــده درباره دولت 
سیزدهم دامن می زدند کار نادرستی 
می کننــد چرا که ایجــاد توقع بی جا 
مضر اســت؛ ما توقع نداریم همه چیز 
ناگهانی حل شود اما مسیرها طوری 
باید اصلاح شــود کــه کارآفرینان، 
تحصیل کردگان و سرمایه داران ما به 
ادامه مســیر و آینده ترغیب و تشویق 

شوند.
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین 
گفت: توقع نداریم تا اسفند ١٤۰۰ به 
نتیجه نهایی برسیم اما دوست داریم 
بشــنویم که برخی مســائل در حال 
اصلاح اســت، این توقعی است که 
ما داریم. باهنر با اشــاره به جلسات 
و دیدارهــای مختلف با دولتمردان و 
اعضای دولت ســیزدهم، گفت: در 
این جلســات عنوان کردیم که بعد از 
آغاز ریاســت کابینه سیزدهم آن قدر 
اتفاقات مختلف روزمره از ســیل و 
زلزله تــا اعتراضات و انتقادات پیش 
خواهد آمد که گرفتار خواهید شــد؛ 

اگرچه رســیدگی به مسائل روزمره 
حائز اهمیت است اما نباید همه وقت 
و توان موجود به آنها اختصاص داده 

شود.
وی بــا بیــان اینکــه برخــی 
گرفتاری هــای موجود انباشــتی از 
اشــتباهات و کم کاری هــا در چهل 
ســال گذشته اســت؛ اظهار کرد: هر 
دولتی را که به نقد بنشانیم، می توانیم 
عیوب و نقاط ضعف بســیاری از آن 
را بشــماریم؛ ولی هر دولتی نتایجی 
و دســتاوردهایی هم داشــته است. 
متاســفانه روالی در کشور ما بود که 
هر مســئولی روی کار می آمد اصرار 
داشــت مســئول پیش از خــود را 
ناکارآمد بخواند اما طبق فرمایشــات 
مقام معظم رهبــری این چنین نبوده 

و نیست.
باهنــر با تاکید بر اینکه خدمات 
جمهوری اسلامی در این چهل سال 
توماری بلند است تصریح کرد: مهم 
این است که ما امروز ضمن مدیریت 
مسائل روزمره به مشکلات موجودی 

که کم هم نیستند رسیدگی کنیم.
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین 
ادامه داد: بسیاری از مسائل کشور نیاز 
به اصلاح ساختار، رویکرد و عملکرد 
دارد کــه گاهی در روند رســیدگی 
 به مســائل روزمــره از آنهــا غافل 

شده ایم.
وی با اشــاره به حضور ســعید 
محمد دبیر شورای عالی مناطق آزاد 
در نشســت عنوان کرد: مناطق آزاد 
یکی از مســائل مهم در کشور است 
وقتی از دوســتان در مجلس ســوال 

می کنیم کــه چقدر منطقــه آزاد در 
نظر دارید آنقدر پیشنهاداتشــان زیاد 
اســت که می گوییم بخشی از کشور 
 را هم بــرای ســرزمین اصلی نگاه 

دارید.
دبیرکل حزب جامعه اســلامی 
مهندســین هدف مناطق آزاد را رشد 
تولیــد و صــادرات و دسترســی به 
تکنولوژی روز و تجمیع ســرمایه ها 
عنــوان کرد و افــزود: مناطق آزاد با 
زحمت و کار مســئولان طراحی شد 
و کارهای مثبــت و قابل توجهی در 
آنها انجام گرفت؛ زیرساخت هایی به 
وجود آمده اســت اما به نظر می رسد 
این مســیر حرکت در مجموع به یک 

اصلاح اساسی نیاز دارد.
باهنر بــا تاکید بــر اینکه قطار 
مناطــق آزاد بایــد روی ریل صحیح 
بیفتد بیــان کرد: اصــلاح ضروری 
چیــزی جز افزایش میــزان تولید و 
رقابت در این مناطق نیست؛ با رقابت 
صحیح هم بایــد بتوانیم صادرات را 
توسعه بدهیم و هم خود را از واردات 

بی حد نجات دهیم.
وی با اشاره اینکه اگر بخواهیم 
همه چیــز را خودمــان تولید کنیم 
تصمیمی دور از خرد اســت، اظهار 
کــرد: در منطقــه هرکشــوری در 
موضوعــی توانایی و تخصص دارد؛ 
اما ما هم باید نقش خود را در تجارت 
منطقــه مشــخص و تثبیــت کنیم و 
تلاش کنیم فلش نامتوازن بازرگانی 
را تغییر دهیم و این فلش به ســمتی 
 بــرود که صادرات از واردات فزونی 

بگیرد.

نماینده مردم گنبدکاووس در مجلس شورای اسلامی حضور رییس جمهوری در اجلاس سران سازمان همکاری اقتصادی اکو در ترکمنستان را 
در راستای توسعه روابط دیپلماتیک با کشورهای همسایه و حلقه تکمیل دیپلماسی اقتصادی دولت سیزدهم برشمرد.

نماینده مجلس شورای اسلامی : 

     من برای ادای دین به 

            زمین به نقطه ای پناه برده ام که 

شناخت دقیقی از آن دارم

خاک  
  سعی برای لمس آنچه 

     از آب و خاک 

                 می آفرینم
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 ایــران بــا همکاری هــای صنعتی، اقتصــادی و تجــاری خود و بــا ارجحیت علمــی که در 
منطقــه دارد، می توانــد قدم هــای خوبــی در توســعه روابط اقتصــادی با این کشــورها 
بــردارد و بخــش مهمــی از حجــم تجــارت خــود را بــه ایــن کشــورها اختصــاص دهد.


